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Bestyrelse 2023-2024 
 

Mødedato: Onsdag den 8. november kl. 17.00-19.30 (incl. let servering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Louise Esko Refshøj (Formand) 
Marit Lund Agerbæk (Næstformand) 
Pia Leding Vendelbjerg AFBUD 
Sabina Folden 
Poul Sølvstein  
Emma Balkin (Suppleant) AFBUD 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede (Suppleant) 
Birgitte Pedersen (Kontorleder/controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen 
Peter Würtz 

 

Punkt   
1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt  

2. Udvidelse af INTA Vi havde besøg af Catharina Engqvist fra ”Invest in Aalborg”, der 
indledte med at udtrykke anerkendelse i forhold til vores projekt og 
beskrivelsen af dette. 
Herefter inspirerede og informerede hun os omkring potentielle 
samarbejdspartnere, fundraising og meget andet med relevans. 
CA vender tilbage med yderligere informationer. 
Punktet sluttede med, at bestyrelsen gav ledelsen lov til at oprette 
to Stage1 klasser sommeren 2024 

 

3. Økonomi Kvartalsregnskab blev fremlagt uden større udsving 
Budget 2024  - første udkast blev kommenteret: En ekstra EuroClass 
og den nye Stage1  og de deraf følgende ansættelser indregnes, lige 
som der afsættes et beløb til arkitekt mm. 

 

4. Grøn skole Transport. En ny kommunikations-app afprøves i nogle INTA-klasser 
blandt andet med det formål at organisere samkørsel. Desuden 
samarbejdes der med Elevrådet omkring cyklisme. 
Der er i år 7 elever i Grønt Råd 

 

5. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

CKP/SFO 
Halloween var igen en kæmpe succes. Det overvejes, at flere får 
glæde af festen og det store forarbejde. 
En medarbejder er afskediget og senere bortvist 
To ledige stillinger 
JRT/INTA 

Årsmødet for internationale skoler havde fokus på LGBTQ+ 
Der øves til INTA-PLAY 
AK/DANA 
Indskrivning til 0. Og 7. Årgang er næsten på plads. Der er især tryk 
på 0. årgang. Enkelte ledige pladser i indskolingen. 
Skole-hjem samtalerne kører fint 
Ny mødestruktur for lærerne har givet mere ro 
Vi glæder os til personaleweekend 17.-18. november 
PW/SCS 
Den kommende udvidelse af INTA tager meget tid men er meget 
spændende og motiverende 

 



2 
 

Årets EuroClass er en god årgang, og næste års 4 klasser nærmer 
sig fuld hus (83 af 96 elever er skrevet ind) 
Et stort hold praktikanter er blevet budt velkommen 

6. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand samt 

div. udvalg 

Det bør undersøges, om vi kan dele vores dokumenter på en mere 
hensigtsmæssig måde 

 

   

  -  

   

7. evt. Hvad siger reglerne om klassekassernes tilskud til diverse formål 
(teater, biograf, Zoo mm.)? 
Præciseres på næste møde 

 

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


